
PROTOKÓŁ NR XXVII/2020 
ze zdalnego posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie  

z dnia 29 grudnia 2020r., godzina 10.00 

 
OTWARCIE SESJI 
 
Otwarcia XXVII posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie (zdalnego) dokonał przewodniczący rady 
Andrzej Stambulski. Przywitał radnych i uczestników sesji. Po wywołaniu radnych do potwierdzenia 
swojej obecności, stwierdził, że na 21 osobową radę, obecnych 20 radnych (nieobecna radna Bożena 
Wójcik-Wojtkowiak). Rada władna do podejmowania uchwał. 
Radny Józef Rubacha zgłosił, że ma problemy techniczne ze sprzętem (nie mógł zapoznać się z 
materiałami na sesję, nie ma też możliwości głosowania). 
 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski ogłosił przerwę, celem usunięcia problemów 
technicznych, zgłoszonych przez radnego Józefa Rubachę.  
 
PRZERWA 
 
Po przerwie, przewodniczący rady Andrzej Stambulski  ponownie sprawdził obecność. Na 21 
osobową radę, obecnych – 20 radnych.  
 
PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 
 
Zmianę do porządku obrad zgłosił burmistrz Mirosław G ąsik  poprzez wprowadzenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie dopłat do taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
 
Więcej zmian do porządku obrad nie zgłoszono, rada przystąpiła do głosowania zmiany. 
 

− Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie dopłat do taryfy za 
zbiorowe odprowadzanie ścieków  
 

Imienne wyniki głosowania: 
1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar  - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka  - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół  - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
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16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Andrzej Skawiński  - „za” 
18) Władysław Sobczak  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.”, wprowadziła projekt uchwały do 
porządku obrad. 
 
 

− Przyjęcie porządku obrad po przyjętej zmianie 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar  - „za” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.”, zatwierdziła porządek obrad. 
 
PORZĄDEK POSIEDZENIA: 
1. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej tj. od 12 do 28 grudnia 2020r. 
2. Budżet Gminy Szprotawy na rok 2021: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej; 
c) przedstawienie opinii stałych komisji Rady Miejskiej i klubów radnych; 
d) przedstawienie autopoprawek Burmistrza Szprotawy do projektu uchwały 

budżetowej; 
e) dyskusja; 
f) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Szprotawy na rok 2021 

wraz z autopoprawkami. 
6.       Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Szprotawy na lata 2021 – 2033: 



Strona | 3  

 

a) przedstawienie Wieloletniej Prognozy Finansowej; 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie WPF Gminy 

Szprotawy na lata 2021-2033; 
c) dyskusja; 
d) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia WPF Gminy Szprotawy na lata  

2021 – 2033. 
7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok Gminy Szprotawy; 
b) zmiany uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości budynków 

lub ich części w ramach pomocy de minimis dla przedsiębiorców działających na 
terenie Gminy Szprotawa; 

c) ustanowienia jednorazowej pomocy rzeczowej z tytułu urodzenia się dziecka 
„Wyprawka dla berbecia”; 

d) tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli  
i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami dzieci obejmującymi 
dzieci 6-letnie i dzieci młodsze zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 
prowadzonych przez Gminę Szprotawa; 

e) ustalenia miesięcznej kwoty dotacji na działalność Mi ędzygminnego Centrum 
Integracji Społecznej WINDA w Szprotawie na 2021 r. 

f) przyj ęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2021-
2022; 

g) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Szprotawy; 
h) zmiany uchwały Nr II/3/2018 Rady Miejskiej w Szprotawie z 30 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Szprotawie; 
i) zmianie uchwały Nr II/4/2018 Rady Miejskiej w Szprotawie z 30 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szprotawie; 
j)  planu pracy Rady Miejskiej w Szprotawie na 2021 rok, 
k) dopłat do taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

8. Interpelacje i zapytania. 
9. Wolne wnioski. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
11. Oświadczenia. 
12. Informacje. 
13. Zamknięcie obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Szprotawie.  
 
Rada przystąpiła do realizacji porządku obrad. 
 
SPRAWOZDANIE BURMISTRZA SZPROTAWY Z DZIAŁALNO ŚCI MI ĘDZYSESYJNEJ  
 
Z uwagi na sprawny przebieg sesji odstąpiono od prezentacji sprawozdania.  
 
BUDŻET GMINY SZPROTAWY NA ROK 2021 
 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 
 
Projekt uchwały budżetowej Gminy Szprotawy na 2021 przedstawił przewodniczący rady Andrzej 
Stambulski 
 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 
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Opinię – sentencję Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze przedstawiła skarbnik Gminy 
Magdalena Małolepsza 
 

c) przedstawienie opinii stałych komisji Rady Miejskiej i klubów radnych 
 
Przewodniczący stałych komisji rady przedstawili opinie komisji do projektu uchwały 
budżetowej wg kolejności: Komisja Gospodarki – opinia pozytywna, Komisja Społeczna – opinia 
pozytywna, Komisja Rolnictwa – opinia pozytywna, Komisja Budżetu – opinia pozytywna do 
projektu bud żetu i WPF. Komisja Budżetu zgłosiła do projektu budżetu na 2021 wniosek o 
zmianie przeznaczenia kwoty 250 tysięcy złotych zaplanowanej na plac zabaw w dzielnicy Iława 
przeznaczyć na inne cele w tej dzielnicy miasta tj. na naprawę dróg, bądź inne cele komunalne.    
 
Wg kolejności jn.: kluby radnych przedstawiły swoje opinie: 

1) Klub radnych „Szansa dla Szprotawy”- opinia klubu pozytywna, 
2) Klub radnych „Grono To MY” – opinia klubu pozytywna , 
3) Klub radnych „Prawa i Sprawiedliwo ści” – klub radnych wstrzyma się od głosu, 
4) Klub radnych „Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Szprotawskiej” – opinia klubu 

pozytywna, 
5) Klub radnych „Gmina i Powiat Przyjazne Ludziom” – opinia klubu pozytywna. 

 
d) przedstawienie autopoprawek Burmistrza Szprotawy do projektu uchwały budżetowej 

 
Autopoprawki do projektu uchwały przedstawił przewodniczący rady Andrzej Stambulski. 
 

e) dyskusja 
 
Głos w dyskusji nad projektem uchwały budżetowej zabrali: radny Józef Rubacha, skarbnik 
Gminy Magdalena Małolepsza, przewodniczący rady Andrzej Stambulski, radna Beata Jakowicka, 
burmistrz Mirosław Gąsik, wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński i radny Jerzy Chmara.  
 

f) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Szprotawy na rok 2021 wraz z 
autopoprawkami 

 
Rada przystąpiła do głosowania. 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „wstrzymał się” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar  - „za” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymał się” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
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12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „wstrzymał się” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 4”wstrz.”, uchwałę podjęła. 
 

 
WIELOLETNIA PROGNOZA FINANSOWA GMINY SZPROTAWY NA L ATA 2021-2033 
 

a) przedstawienie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
 
Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Szprotawa na lata 2021-
2033 przedstawił przewodniczący rady Andrzej Stambulski.  
 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie WPF Gminy Szprotawy 
na lata 2021-2033 

 
Opinię – sentencję Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie WPF Gminy Szprotawy na lata 
2021-2033 przedstawiła Skarbnik Gminy Magdalena Małolepsza.  
 

c) dyskusja 
 
Głos zabierali: radny Józef Rubacha, burmistrz Mirosław Gąsik, przewodniczący rady Andrzej 
Stambulski i radny Jerzy Chmara. 
 

d) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia WPF Gminy Szprotawy na lata 2021-2033 
 
Rada przystąpiła do głosowania. 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „wstrzymał się” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar  - „za” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymał się” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
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12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „wstrzymał się” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 4”wstrz.”, uchwałę podjęła. 
 
PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

1) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok Gminy Szprotawy 

Opinia Komisji Bud żetu pozytywna 

Głos w dyskusji zabrali: radny Józef Rubacha, Skarbnik Gminy Magdalena Małolepsza i burmistrz 
Mirosław Gąsik. 

Imienne wyniki głosowania: 
1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar  - „za” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymał się” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „wstrzymał się” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 18”za”, 0”przeciw”, 2”wstrz.”, uchwałę podjęła. 
 
 



Strona | 7  

 

2) zmiany uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości budynków 
lub ich części w ramach pomocy de minimis dla przedsiębiorców działających na 
terenie Gminy Szprotawa 

Opinia Komisji Bud żetu pozytywna 

Brak dyskusji 

Imienne wyniki głosowania: 
1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar  - „za” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.”, uchwałę podjęła. 
 
 

3) ustanowienia jednorazowej pomocy rzeczowej z tytułu urodzenia się dziecka 

Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną  

Brak dyskusji 

Imienne wyniki głosowania: 
1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar  - „za” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „za” 
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10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.”, uchwałę podjęła. 
 

4) tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli i 
innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami dzieci obejmującymi 
dzieci 6-letnie i dzieci młodsze zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 
prowadzonych przez Gminę Szprotawa 

 
Opinia Komisji Społecznej - pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar  - „za” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „wstrzymał się” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 18”za”, 0”przeciw”, 2”wstrz.”, uchwałę podjęła. 
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5) ustalenia miesięcznej kwoty dotacji na działalność Mi ędzygminnego Centrum 
Integracji Społecznej WINDA w Szprotawie na 20201 rok 

 
Opinia Komisji Bud żetu i Społecznej pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar  - „za” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.”, uchwałę podjęła. 
 

6) przyj ęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2021-2022 

Opinia Komisji Społecznej pozytywna.  
 
Głos zabrał: radny Stefan Gołek. 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar  - „za” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
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8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.”, uchwałę podjęła. 
 
 

7) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Szprotawy 

Projekt uchwały przedstawiła Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
 
Głos w dyskusji zabrali: radny Józef Rubacha, przewodniczący rady Andrzej Stambulski. 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar  - „za” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „przeciw” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „przeciw” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.”, uchwałę podjęła. 
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8) zmiany uchwały Nr II/3/2018 Rady Miejskiej w Szprotawie z 30 listopada 2018r.  
w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Szprotawie 

Komisja Społeczna – opinia pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „wstrzymał się” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar  - „za” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymał się” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „wstrzymał się” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.”, uchwałę podjęła. 
 

6) zmiany uchwały Nr II/4/2018 Rady Miejskiej w Szprotawie z 30 listopada 2018r.  
w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szprotawie 

Opinia Komisji Rewizyjnej - pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar  - „za” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
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9) Beata Jakowicka  - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.”, uchwałę podjęła. 
 

7) planu pracy Rady Miejskiej w Szprotawie na 2021 rok 

Opinie komisji: Rewizyjnej, Budżetu, Gospodarki, Społecznej, Rolnictwa - pozytywne. 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar  - „za” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.”, uchwałę podjęła. 
 

8) dopłat do taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków 
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Opinia Komisji Gospodarki i Budżetu - pozytywna 
 
Głos w dyskusji zabrali: radny Jerzy Chmara, przewodniczący rady Andrzej Stambulski, radny Józef 
Rubacha,  burmistrz Mirosław Gąsik i radny Ireneusz Ganczar.  
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny  - „za” 
4) Jerzy Chmara   - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar  - „za” 
7) Stefan Gołek   - „za” 
8) Bartłomiej Grono  - „za” 
9) Beata Jakowicka  - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński  - „za” 
14) Stanisław Rosół  - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Piotr Siuda   - „za” 
17) Maciej Siwicki   - „za”    
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Władysław Sobczak  - „za” 
20) Andrzej Stambulski  - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „nieobecna” 

Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.”, uchwałę podjęła. 
 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH 

radny Józef Rubacha: zgłosił, że w Statucie Gminy jest zapis, że rada przyjmuje plan pracy rady 
miesięcznie, czy praca rady podzielona na kwartały jest właściwa ?. Przewodniczący rady Andrzej 
Stambulski odpowiedział, że uchwała podejmowana jest na podstawie ustawy o samorządzie 
gminnym, która stanowi, że rada spotyka się nie rzadziej niż raz na kwartał.  

radna Beata Jakowicka: wniosła o postawienie znaku ostrzegawczego ostrzegającego przed 
niebezpiecznymi zakrętami w miejscowości Borowina. Wskazała, że miejsce usytuowania tego znaku 
jest znane ponieważ zabiegała o ten znak od września.  

radny Roman Pakuła: przy budynkach, które administrowane są przez urząd (ulica Dębowa) 
znajdują się dwa pojemniki na używane rzeczy. Jeden jest sygnowany PCK i rzeczy są sukcesywnie 
odbierane, a na drugi (z zielonym krzyżem) nie ma pozwolenia i przy nim leży pełno porozrzucanych 
rzeczy, pojemnik nie jest opróżniany. Uzbierała się cała sterta i wszystko teraz jest porozrzucane.  
Wniosek, aby usunąć ten pojemnik i o tym fakcie poinformować właściciela. 

radny Szymon Matuszewski: zwrócenie się do Starostwa Powiatowego w Żaganiu o zamontowanie 
lustra drogowego na skrzyżowaniu ulic Plac Młodych i ulicy Konopnickiej na wysokości parkingu 
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przy Osiedlu Słonecznym 15. Zamontowanie lustra drogowego na w/w krzyżówce znacznie poprawi 
bezpieczeństwo wyjazdu z ulicy Plac Młodych w ulicę Konopnickiej. Budynek mieszkalny przy tej 
krzyżówce jest wysunięty w kierunku ulicy Konopnickiej, co znacznie utrudnia widoczność 
kierowcom wyjeżdżającym z ulicy Plac Młodych.   

radny Stefan Gołek: uchwała śmieciowa dotycząca podmiotów gospodarczych wywołana nie małe 
zamieszanie. Podmioty gospodarcze takie jak np. gabinety lekarskie, nie mają śmieci komunalnych i 
dla nich jest nie do pojęcia żeby płacili tak jak budowlańcy, czy duże sklepy wielkopowierzchniowe. 
Podmioty te twierdzą, że na nie spadł obowiązek płacenia za te podmioty, czy też za indywidualne 
podmioty   które nie płacą. Zgłosił, że rada popełniła błąd, dokładnie sprawy nie przeanalizowano. 
Zaapelował, żeby jeszcze raz przyjrzeć się tej uchwale i w sposób racjonalny podejść do tematu. 
Powołanie komisji przez burmistrza w tej materii, w której znaleźliby się również przedstawiciele 
podmiotów gospodarczych byłoby właściwe. 

przewodniczący rady Andrzej Stambulski: poparł radnego Gołka. Jest stworzony cennik przez ZUZ 
za każdy wywóz.  To są bardzo duże pieniądze dla przedsiębiorców. Zgodził się, że nad tematem 
trzeba się pochylić. Przypomniał, że interpelację należy złożyć na piśmie. 

WOLNE WNIOSKI 

Wniosków nie zgłoszono 

ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

Brak odpowiedzi, nie minął termin udzielenia odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na ostatniej 
sesji rady.  

OŚWIADCZENIA 

BRAK 

INFORMACJE 

Głos zabrali: przewodniczący rady Andrzej Stambulski i burmistrz Mirosław Gąsik, składając 
życzenia noworoczne.  

ZAMKNI ĘCIE OBRAD XXVII SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZPROTAWIE 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący rady zamknął obrady XXVII sesji 
Rady Miejskiej w Szprotawie, zwołanej w trybie zdalnym. Czas trwania sesji –  3 godziny. 
 
 

Na tym zakończono sesję 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

 
 
Protokół  sporządziła: 
Małgorzata Pachurka 


